
铝制运动水壶 750ml 多道缩腰（专业生产，专业品质）

产品名称 铝制运动水壶 750ml
多道缩腰（专业生产，专业品质）

公司名称 永康市卡派金属制品有限公司

价格 4.00/个

规格参数 类别:水壶
材质:铝
品牌:KP

公司地址 浙江省永康市西城丹桂南路6号二楼

联系电话 86 0579 87586908

产品详情

类别 水壶 材质 铝
品牌 KP 功能 保冷
杯子附件 有盖、其他 风格 运动
适用场所 车用、户外用、其他 容量 701-800ml
尺寸(高度、口径) 73*220(mm) 结构 单层
颜色 可定制 套装 可定制
加印LOGO 可以 适用送礼场合 颁奖纪念、展销会、周年

庆典、广告促销、开业典
礼、商务馈赠、员工福利
、公关策划、春节、父亲
节、母亲节、情人节、感
恩节、生日、其他

适用对象 水

供应各种颜色的铝质运动水壶

颜色可根据客人要求.

产品通过无毒测试

1.耐用：特殊柔性内部涂料层，决不脱落2.卫生：食品级水基无毒内涂层，没有异味不会串味3.材料：优
质铝材，均匀瓶体，坚固耐用4.结构：由一片铝材拉成，无缝结构5.安全：一体式瓶嘴密封圈，不会丢失
6.防漏：螺旋瓶嘴，延伸式罗纹，安全防漏7.精美：泛兼容性外涂层，色彩衔接流畅、自然8.时尚：每年
推出几十款时尚花色图案9.促销：印制各种不同的卡通图案、商标和广告10.环保：卫生、安全，100%可
回收利用11.产品规格：300，350ml，400ml，450ml，500ml，600ml，750ml，1000ml多种颜色可供选择,并



可以配不同样式的盖子,水壶表面可以印各种不同的卡通图案和商标，也可按用户要求印制彩色logo和广
告，以达到最佳的广告促销效果。诚信 专业
高效物美价廉，品质保证！欢迎内、外贸企业，促销礼品批发公司，广告公司洽谈.

yongkang kapai hardware product co., ltd. is a professional manufacturer of aluminum sports bottles, plastic bottles
and car cups, and is located in yongkang city, zhejiang province.there are more than 100 staff members in our
company, with an annual output of over 5,000,000 sports bottles. we have 40 kinds of manufacturing equipment.
"management in faith, development with innovation" is our spirit!as a private company, we keep paying much
attention to global market demands and try to supply what market needs. currently, our products are not only sold in
china but also in north america and europe. every buyer leaves a deep impression on our products for high
performance and reasonable price. our products have attained sgs authentication.facing to the fierce completion, we
have a brave heart; facing to the troubling problems, we have a wise mind; facing to the tremendous orders, we have
calm manner; facing to the growing turnover, we have a proud feeling. we deeply know the world is changing
amazingly fast. thus, we are obligated to move continuously forward. it is just like an endless race. everyone who is
involved has opportunity to lead the group.our sports bottles will give you comfort and pleasure. choose us, and you
cannot go wrong.
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